

Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag d. 21. maj 2025 kl. 17:00-19:00 i medarbejderrummet

• Deltagere: Nadja Tandrup, Stine Abildløkke Borresen, Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Rikke Michan, Ane Palsberg, Sidsel Raben, Sidsel Buhl, Mette Stæhr Niedersøe

• Afbud: Dan Cui Priergaard, suppleant Helene Vibholt, Christoffer Korsbakke Mortensen eleverne Mads og Vilfred.

• Ordstyrer: Sara Vinding
Referent: Mette Stæhr Niedersøe

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Godkendelse af referat (5 min)	17:00- 17:05		Godkendt

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Meddelelser	17:05-17:25	Forperson: Skoleledelsen: - Skoleudviklingssamtalen - ViTo - Fulton - Skolemadsprojekt - Høringssvar om trivsel og perfektionskultur (Er sendt, materiale vedhæftet, meget kort svarfrist) - Toiletprojekt - Kunstgræs Medarbejderne:	Forperson: Ingen meddelelser Skoleledelsen: Skoleudviklingssamtalen, fremadrettet skal bestyrelsen være repræsenteret. Referatet bliver lagt på skolens hjemmeside. VITO, flytte alt indskoling tilbage til Bakkegård. Vi skal lige nu tage imod 16 elever fra 0.-3. klasse efter sommerferien. Fulton, vi opretter en 7. klasse med 17 elever, heraf 3 piger. Vi har ansøgt om skolemadsprojekt med en mellemtrinnsklasse sammen med kantinen. Høringssvaret om trivsel og perfektionskultur har Rikke og forpersonskabet svaret på, da svarfristen var kort. Toiletrenovationen starter 2. juni og forventes at være færdigt til skolestart. Vi får renoveret både den lille kunstgræsbane og ved amfiteateret. Medarbejderne: Ingen meddelelser
Opsamling fra bestyrelsesboret til Majfesten	17:25-17:35	Kort gennemgang af input samt eventuelle mulige handlinger	Majfesten var god og det fungerede godt med maden. Der er kommet gode input i bestyrelsesboden. Der var både input fra børn og voksne. Teaterstykket har fået god ros. Der er et ønske om, at vi fast har fritid på 2 gange om året på bestyrelsesmøde.

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Opsamling på Gallafest	17:35-17:45	Tanker om gallafesten	Eleverne lykkes ikke med at få et arrangement op at stå uden mere støtte. Vi skal finde balancen for hjælp samtidig med de skal tage ansvar og del i planlægning og gennemførelsen. Drøftelse af, om man til 1. forældremøde i 9. klasse skal involvere forældrene. Der er enighed i, det ikke er en skoleopgave, men samtidig argumenteres for at forældrene har meget på programmet i 9. så det heller ikke skal være en opgave der pålægges her. Der er meget på programmet i 9. klasse, så det er ikke en mulighed, at det bliver et projekt. Konkluderede at skolen ikke arrangerer festen for eleverne, og vi kommer ikke til at bede forældrene om det. Eleverne skal selv drive det. Det drøftes med elevrådet igen.
Opdatering af dokumenter og principper o.a.	17:45-17:55	Kort tilbagemelding fra arbejdsgruppen.	Der er mange gode dokumenter, men der er meget overlap, og der bruges mange forskellige ord – der skal ryddes op, så det bliver overskueligt. Forslag om, at det bliver en opgave bestyrelsen arbejder med næste år. Det skal forenkles og være så kort og præcist som muligt. Der skal på den korte bane udarbejdes en skærmpolitik og det skal overvejes, hvorvidt mobilpolitikken skal indgå. Der bliver skærmoplæg fra skolens skærmambassadører på forældremøderne i efteråret.
Godkendelse af princip for undervisningens organisering	17:55-18:05	Revideret princip vedhæftet, rettelser med rødt.	Princippet er godkendt

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Høringssvar på styrelsesvedtægt om juniormesterlærer	18:05-18:15	Udkast vedhæftet, eventuelle input gives på mødet.	Sender en kommentar omkring deadline for ansøgning, at man løbende skal kunne søge. Vi skriver en kommentar i forhold til den generelle udmelding om princip for venteliste, hvor Bakkegårdsskolen har brug for at godkendte idrætselever prioriteres i udskolingen. Rikke formulerer noget kort, der sendes til godkendelse.
Mødekalender kommende skoleår	18:15-18:20	Vedhæftet	Vi sløjfer mødet i august og tager økonomihøringen på skrift. Rikke indkalder i kalendere.
Lancering af ny skolevision	18:20-18:25	Hvem deltager (27/5 kl. 19:30)	Udvalgte deltager.
Eventuelt	18:25-18:30		
Kommende punkter		Orientering om kommende år fx valgfag, praktik m.m. (juni) Mad og måltidspolitik Ny vision samt trivselskommissionens anbefalinger, og fremme af god orden (August)	Overgangen mellem klubben og ungdomsklubben. Hvordan får vi bygget bro?